
 

 
 

 

REFERAT 

Møde 20.09.2021 

Tid  kl. 14.00 til 15.30  

Sted Solgaarden  

Deltagere Lisbeth, Bente, Dan og Conni Guldborg 

 

Afbud Anne-Grethe 

Sagsnr. Indtast sagsnr. 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 
Referat fra sidste møde godkendt 
 

2. Godkendelse af dagsorden 
Dagsorden godkendt  
 
 

3. status Covid 19. 
Vi er klar til 3 vaccination på Solgården, de kommer onsdag den 22-09.2021 
Det er kun beboerne der bliver vaccineret denne gang, personale må vente. 
Det betyder selvfølgelig ikke, at vi ikke mere skal passe på, og spritte hænder, 
dette vil fortsætte. 
 

4. Influenza vaccination 
Beboerne vil også blive tilbudt influenza vaccinationer som vanlig. Det bliver læge-
huset, som kommer i huset og klarer denne opgaver i oktober. 
   

5. Medlemmer i BP-råd  
Vi har desværre mistet en del beboere inden for kort tid, det betyder også, at der 
er kommet nye i huset.  
Vi aftalte, at jeg skulle sende en mail ud til alle pårørende, for at se om der var no-
gen, som kunne tænke sig at tage den tjans at sidde med ved bordet. 
 

6. Personalesituationen på Solgården 
Vi har haft svært ved at rekruttere assistenter i huset, lige nu er der to stillinger 
som ikke er besat, en aftenvagt og en dagvagt. Dagvagten har været genopslået 
og der er samtaler i uge 38, så vi håber, at det giver pote. 
I aftenvagten har vi ansat en SSH. 
Tom Langbak, som har haft orlov siden maj, kommer tilbage i huset midt decem-
ber. Så vi kan håbe på, at det begynder at lysne. 
Det faste personale har være meget udfordret og har løbet stærkt, da vi også har 
skulle afvikle sommerferien. For at det har kunne hænge sammen har der været 
en del afløsere ud over de ferieafløsere, vi havde ansatte til at dække ferien.  
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Der er lavet en aftale med FOA, om at vi har mulighed for at ansætte ufaglært per-
sonale indtil udgangen af året. 
Vi har snakket om i BP rådet, at det kunne måske være en ide at ansætte en hus-
assistent, som kunne tage en del praktisk opgaver, så det faste personale kunne 
hellige sig beboerne. 
Dette er bestemt en mulighed. 
 
EVT 
Forespørgsel om mere hygge i vores dagligstuer. Efter vi har fået malet, er der 
ikke kommet billeder op. Conni vil tage kontakt til Claus pedel og få dette ordnet. 
 
Der har været taget kontakt til den kørende blomsterdame, men hun kan ikke tage 
flere kunder ind. Lisbeth vil tage kontakt til Le Fleur i Vestbjerg for at høre, om hun 
ville tage denne opgave at komme og sætte friske blomster på boderne og evt. stå 
for at pynte uden for. 
 
Der må gerne komme dyr ind på solgården igen. Vi har aftalt, at det skal være på 
beboerstuerne og ikke i fælles arealerne. 
 
Næste møde  
16-12-2021 
 
 
 

 

 

 
 Referent Conni Guldborg 


